
Dobre dzieło Chrystusa w nas
Przejmujące są słowa św. Pawła z II Czytania. Apostoł pisze do
tych,  wśród  których  kiedyś  głosił  Chrystusa.  To  on
zapoczątkował w nich dzieło wiary w Pana Jezusa a teraz modli
się za nich, żeby to dzieło w nich nadal się rozwijało, by w
nich  dojrzewało.  Znakiem  tego  jest  ich  udział  w  dalszym
szerzeniu Ewangelii. Wiara nie może być chowana pod korcem
albo do szuflady. Na pewno tak jest wygodniej, wierzyć gdzieś
tam w głębi swojego serca i nie wychylać się, nie narażać,
siedzieć cicho. Jednak od takiej postawy jest bardzo blisko do
zobojętnienia  a  nawet  do  całkowitego  wyparcia  się  swojej
wiary. Wiara jest skarbem, jest perłą i światłem. Od jednej
zapalonej świecy można zapalić tysiące innych, lecz od tysiąca
zgaszonych nie zapali się ani jednej świecy. Również w nas
ktoś  kiedyś  rozpoczął  to  dobre  dzieło  wiary  w  Jezusa
Chrystusa.  Może  Mama,  jakiś  kapłan,  katecheta.  Na  ile  to
dzieło, zapoczątkowane kiedyś w nas, się rozwinęło. Oglądamy
się  wokół  siebie  i  widzimy,  w  jak  wielu  sercach  naszych
znajomych, bliskich, sąsiadów, ten płomień wiary już prawie
całkowicie wygasł. Może kiedyś razem chodziliśmy z nimi do
kościoła, na lekcje religii, może byliśmy z nimi w tej samej
grupie kościelnej, a teraz jesteśmy jakby po dwóch stronach
rzeczywistości. Wiara, która się nie rozwija, umiera.
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